
Letecký den v Hatích u Znojma 2.7.2016

Čtrnáct dnů po Leteckém dnu v Chotěboři, který byl pro nás spíš pouze tréninkem v přípravě a delaboraci pyra a
nácviku ve skládání a hlavně rekordním rozebírání letadel, jsme se sešli v Hatích u Znojma. Letiště malé, akce
spíš komorní ale o to víc zajištěná. Prostě příslib pohodové akce, kterou skupina po předchozích dvou akcích už
asi potřebovala. 

Barbaři a Kamil přijeli už v pátek, domácí a ti, kteří si chtěli přivstat, přijeli až v sobotu: Cimbůrkovi, Laco, Ozzy,
Cimbotovi, Kabláskovi, Vrágovi, Guryčovi a Němcovi. Celkem 12 letadel, to se už nesešlo pěkně dlouho a dávalo
záruku slušného polétání a velkého zážitku pro diváky. Pyro bylo prakticky nachystáno z minula, takže pravidelná
středeční seance brodské větve GWFC se nekonala a Milan vše zkontroloval a případně dochystal sám. 

Po příjezdu do Hatí proběhla běžná rutina: sestavení a odzkoušení letadel a převezení na stojánku před diváky.
Domluva s pořadateli byla vcelku rychlá a věcná, bohužel vzhledem k velikosti letiště jsme museli rozmístit pyro
na hranici vzletové a přistávací dráhy a pojížděcí dráhy, která byla poměrně úzká a bezprostředně navazovala na
prostor pro diváky. Na nás piloty potom zbylo místo bokem od rozmístěné pyrotechniky a kulis. Bylo to nezvyklé a
ztěžovalo to orientaci při létání.  Přistávalo se potom za pyro, co bylo také dost nepříjemné. Hasiči nám před
vystoupením pokropili plochu, takže nakonec ani nic nezahořelo.  Jak jsem už napsal, letělo celkem 12 letadel a
nahoře bylo celkem plno. Ale nakonec všechno dobře dopadlo, tentokrát to bylo beze ztrát. Posedali jsme všichni
v pohodě, tektokrát řízeně. Laco to ukočíroval skvěle. Jenom Vladimír si musí opravit podvozek na své E-IIIce.
Pyro šlo pěkně, až na závěrečnou, která vyšla nedopatřením dřív (Danka je v tom ale nevinně), ale myslím, že
divákům to  ani  nevadilo.  Jenom my jsme se ukláněli  bez tradičního efektu  ,  ale  o  to s větší  radostí.  Po
vystoupení jsme vše v klidu uklidili, opět převezli letadla na stojánku a zašli na oběd, který byl, klobouk dolů před
pořadateli, excelentní a to co do výběru jídla tak do velikosti porcí. Chlazený nápoj, dle vlastního výběru byl potom
už jakousi, ze strany organizátorů, samozřejmostí. 

Pomalu se nasouvající bouřka a podle radaru to byla fronta opravdu široká a mohutná, což se potvrdilo později
odpoledne, večer a hlavně v noci, mnohé přesvědčila, že je na čase rozložit letadla a pomalu se vydat k domovu. 

Letecký den v Hatích byla příjemná akce, pohodová akce s milými lidmi. Překvapením, i přes velmi horké počasí,
byla  hojná účast  návštěvníků dílem z České republiky a dílem z Rakouska. (Letiště od hranice s Rakouskem
odděluje pouze úzký pás pole). A podle toho, jak se vyjádřil Kamil, máme už pozvání také na příští rok. Asi jsme
se líbili 

Za GWFC Víťa 


